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országgyűlési képviselő

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök úr!

Az Országgyűlésrő l szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok

feltenni Dr. Fazekas Sándor Vidékfejlesztési Miniszter Urhoz :

„A parlagfű elleni védekezési akcióterv teljesítéséről. . .”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Kormány 2012. július 6-án elfogadta a parlagfű elleni védekezési akciótervét, mely
tájékoztatásuk szerint a sürgős, napi feladatok kezelése mellett hosszú távú megoldást nyújt az éve k
óta súlyosbodó problémára .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat:

1. Hogyan állnak az elfogadott akciótervben megfogalmazott célok teljesítésével?
2. Mit állapítottak meg a parlagfüves területek hatósági felderítési rendjének felülvizsgálata

során?
3. Milyen egyszerűbb, hatékonyabb eljárási és szankcionálási rendszert dolgoztak ki ?
4. Miként kívánják racionalizálni a belter űleti parlagfű-felderítéssel és a közérdekű védekezés

elrendelésével kapcsolatos feladatokat?
5. Hogyan kívánják a hatósági felderítési rendszert a távérzékelési monitorozási módszerekb e

illeszteni?
6. Mit állapítottak meg a külterületeken a Lakossági Parlagfű Bejelentő Rendszer bevezetése

lehetőségének vizsgálata során?
7. Hogyan kívánják fejleszteni a pollenmonitorozó hálózatot és a polleninformáció s

szolgáltatást?
8. Mit állapítottak meg az adott területnagyságot meghaladó gazdálkodók esetén a kötelez ő

növényorvos szakirányító alkalmazása lehetőségének vizsgálata során?
9. Beépítésre került a parlagfű-mentesítés kérdésköre a Nemzeti Alaptantervbe ?

Kérem Tisztelt Miniszter Urat, hogy kérdéseimre pontokba szedve válaszoljanak !

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013. február 8 .

r . Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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